
Kuusalu keskkoolis on 
poisse ja tüdrukuid võrdselt

Kuusalu keskkooli kooli
maja on ehitatud poole tu
hande õpilase tarvis, het
kel ulatub õpilaste arv 
744-ni. Kuusalu haridus
templil on välja kujunenud 
oma nägu, hariduspoliiti
ka tõmbetuultega pole 
Kuusalus kaasa mindud.

Ruumikitsikus on 
probleemiks

Kuusalu kooli õpilaste arv on 
aasta-aastalt kasvanud, 2 klassi
komplekti on paigutatud Kuusalu 
lasteaeda. Klassiruume on. lisaks 
saadud internaadi arvelt. Direktor 
Aleksander Ardeli sõnade järgi 
kooliõpilaste kasvutendents jät
kub ka tuleval õppeaastal, siis 
peaks olukord stabiliseeruma. 
Kuid viimasel ajal käib õpilasi 
Kuusalu koolis ka mujalt -  Tallin
nast, Loksalt, Raasikult, Kostive
rest, Neemest, Raudojalt jt. paika
dest. Vahest selle tõttu oli kooli 
direktor õpilaste kasvu prognoosi
misel ettevaatlik. Kõige enam tun
takse Kuusalu mail puudust oma 
aulast, ka koolimaja vajab tõsist 
remonti. Uute akende hankimist 
enam kaugele edasi lükata ei saa.

•  Direktor Aleksander Ardelile teeb enam muret ruumipuudus ja 
õpetajate palk.

Kuusalus valitseb 
sõbralik kooliõhkkond

Kuusalu kool on tuntud maa
konnas ja väljaspoolgi oma klas
sivälise tegevuse poolest. 
Sportlaste, lauljate ja rahvatantsi
jate esinemised on koolile 
kuulsust toonud. Hetkel on koolis 
populaarsed peotantsukursused, 
aastaid korraldavad õpilased koo- 
liballe. Silma on hakkanud sõbra
lik õhkkond õpilaste ja õpetajate 
vahel. Oma sõna on koolielu kor
raldamisel öelda ka õpilaste oma
valitsusel, nende ettepanekuid 
võtab kooli juhtkond kuulda. Ui
sapäisa pole Kuusalus hariduse 
reformimisega kaasa mindud. Di
rektor Aleksander Ardel leidis, et 
kooli nime muutmist ei ole nad 
ette võtnud. Sellega peavad kaas
nema ka tõsised muudatused koo
lielu ümberkorraldamisel. Oma 
kooli õppekava koostamisega te
geldakse päevast päeva. See on 
töö, mis vist kunagi valmis ei saa.

Kevadifi toimuvad 
Kuusalus vestlused 

õpetajatega
”Koos õppealajuhatajatega 

viime kevaditi läbi vestlusi ai
neõpetajatega. Nendest vestlus
test on välja koorunud häid ideid,

kuidas edasi minna. Arvan, et see 
ettevõtmine on meie kooli omapä
ra. Üleüldine õpetajate madal pal
gatase võib saada Eesti hariduspo
liitika kirstunaelaks. Meie õpeta
jate toimkond on töötanud palga
probleemide kallal, kuid kooli 
enda mänguruum on olnud selles 
osas suhteliselt väike.

Direktorina tunnen kõige 
enam heameelt, et vanema astme 
noored on läinud avatumaks. Nad

oskavad ja julgevad argumentee
ritult vaielda. Kuid eks koolile an
navad näo ka tema vilistlased. 
Meil on vilistlastega hea kontakt, 
nad on rahaliselt toetanud meie 
ettevõtmisi. Koos õpetajatega ela
me kaasa vilistlaste õnnestunud 
ettevõtmistele,” ütles Aleksander 
Ardel.
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